

#	Indicativul standardului moldovenesc	Titlul standardului în limba română	Titlul standardului în limba rusă	Titlul standardului în limba engleză	Data adoptării standardului	Indicativul standardului european preluat	ICS1	ICS2	ICS3	Indicativul standardului moldovenesc înlocuit	Data din care se anulează standardul înlocuit
1	SM EN ISO 17178:2020	Adezivi. Adezivi pentru lipirea parchetului de pardoseală. Metode de încercare și cerințe minime	Клеи. Клеи для крепления паркета на черном полу. Методы испытаний и минимальные требования	Adhesives. Adhesives for bonding parquet to subfloor. Test methods and minimum requirements	28.10.2020	EN ISO 17178:2020	83.180			SM EN 14293:2018	31.10.2020
2	SM EN 17187:2020	Conservarea patrimoniului cultural. Caracterizarea mortarelor utilizate în patrimoniul cultural	Сохранение культурного наследия. Характеристика растворов, используемых в культурном наследии	Conservation of Cultural Heritage. Characterization of mortars used in cultural heritage	28.10.2020	EN 17187:2020	97.195				
3	SM EN 17255-2:2020	Emisii de la surse fixe. Sisteme de achiziție și prelucrare a datelor. Partea 2: Specificarea cerințelor referitoare la sistemele de achiziție și prelucrare a datelor	Выбросы стационарных источников. Системы сбора и обработки данных. Часть 2: Спецификация требований к системам сбора и обработки данных	Stationary source emissions. Data acquisition and handling systems. Part 2: Specification of requirements on data acquisition and handling systems	28.10.2020	EN 17255-2:2020	13.040.40				

4	SM EN 17272:2020	Antiseptice și dezinfectante chimice. Metode de dezinfecție a camerelor pe cale aeriană prin procedee automate. Determinarea activității bactericide, micobactericide, sporicide, fungicide, levuricide, virucide și fagocide	Средства дезинфицирующие химические и антисептики. Методики дезинфекции воздуха в помещении с применением автоматизированного процесса. Определение бактерицидной, микобактерицидной, спорицидной, фунгицидной, дрожжевой, вирусной и фагоцидной активности	Chemical disinfectants and antiseptics. Methods of airborne room disinfection by automated process. Determination of bactericidal, mycobactericidal, sporicidal, fungicidal, yeasticidal, virucidal and phagocidal activities	28.10.2020	EN 17272:2020	11.080.20	71.100.35			
5	SM EN 17362:2020	Hrană pentru animale: Metode de eșantionare și de analiză. Determinarea pentaclorfenolului (PCP) în materiile prime pentru hrana animalelor și în hrană pentru animale compusă prin metoda LC-MS/MS	Корма для животных. Методы отбора проб и анализа. Определение содержания пентахлорфенола (ПХФ) в кормовых материалах и комбикормах с помощью ЖХ-МС/МС (жидкостной хроматографии с тандемной масс-спектрометрией)	Animal feeding stuffs: Methods of sampling and analysis. Determination of pentachlorophenol (PCP) in feed materials and compound feed by LC-MS/MS	28.10.2020	EN 17362:2020	65.120				
6	SM CEN/TS 17400:2020	Sisteme inteligente de transport. ITS urban. Configurații neomogene de furnizor, metodologii și translaatoare	Системы транспортные интеллектуальные. Городские ИТС. Неоднородная конфигурация, методы и трансляторы	Intelligent transport systems. Urban ITS. Mixed vendor environments, methodologies & translators	28.10.2020	CEN/TS 17400:2020	35.240.60				

7	SM CEN/TS 17402:2020	Sisteme inteligente de transport. ITS urban. Utilizarea standardelor de trafic regional într-un mediu neomogen	Системы транспортные интеллектуальные. Городские ИТС. Использование региональных стандартов дорожного движения в неоднородной среде	Intelligent transport systems. Urban ITS. Use of regional traffic standards in a mixed vendor environment	28.10.2020	CEN/TS 17402:2020	35.240.60				
8	SM CEN/TS 17413:2020	Sisteme inteligente de transport. ITS urban. Modele și definiții pentru moduri noi de transport	Системы транспортные интеллектуальные. Городские ИТС. Модели и определения для новых моделей.	Intelligent transport systems. Urban ITS. Models and definitions for new modes	28.10.2020	CEN/TS 17413:2020	35.240.60				
9	SM CEN/TS 17434:2020	Aerul ambiant. Determinarea distribuției granulometrice a particulelor aerosol atmosferic utilizând spectrometrul (MPSS)	Воздух окружающий. Определение распределения частиц по размерам в атмосферном аэрозоле с использованием спектрометра для определения размеров частиц (MPSS)	Ambient air. Determination of the particle number size distribution of atmospheric aerosol using a Mobility Particle Size Spectrometer (MPSS)	28.10.2020	CEN/TS 17434:2020	13.040.20				
10	SM CEN/TS 17441:2020	Instalații de laborator. Sisteme de ventilație în laboratoare	Установки лабораторные. Вентиляционные системы в лабораториях	Laboratory installations. Ventilation systems in laboratories	28.10.2020	CEN/TS 17441:2020	71.040.10	91.140.30			

11	SM CEN/TS 17455:2020	Furaje pentru animale. Metode de prelevare și analiză. Criterii de performanță pentru metodele de analiză validate într-un singur laborator sau în urma unui test interlaboratoare pentru determinarea microtoxinelor	Корма для животных. Методы анализа и отбора проб. Критерии эффективности утвержденных одной или несколькими лабораториями методов анализа для определения содержания микотоксинов	Animal feeding stuffs. Methods of sampling and analysis. Performance criteria for single laboratory validated and ring-trial validated methods of analysis for the determination of mycotoxins	28.10.2020	CEN/TS 17455:2020	65.120	71.040.50			
12	SM CEN/TR 17491:2020	Combustibili auto. Informații despre anilină, N-metil anilină, N-etil anilină, N, N di-metil anilină și acetat de butil secundar atunci când sunt utilizate ca aditivi în benzina fără plumb	Топлива для двигателей внутреннего сгорания. Данные об использовании анилина, N-метиланилина, N-этиланилина, N,N диметиланилина и вторичного бутилацетата в качестве добавок в неэтилированном бензине	Automotive fuels. Information on aniline, N-methyl aniline, N-ethyl aniline and secondary-butyl acetate when used as blending components in unleaded petrol	28.10.2020	CEN/TR 17491:2020	75.160.20				
13	SM EN ISO 18763:2020	Calitatea solului. Determinarea efectelor toxice ale poluanților asupra germinării și creșterii timpurii a plantelor superioare	Качество почвы. Определение токсического воздействия загрязнителей на прорастание и начальный рост высших растений	Soil quality. Determination of the toxic effects of pollutants on germination and early growth of higher plants	28.10.2020	EN ISO 18763:2020	13.080.30				

14	SM EN ISO 19064-2:2020	Materiale plastice. Materiale pe bază de stiren-acrilonitril (SAN) pentru formare și extrudare. Partea 2: Prepararea epruvetelor și determinarea proprietăților	Пластмасы. Материалы из сополимеров стирола и акрилонитрила (SAN) для литья и экструзии. Часть 2: Подготовка образцов для испытаний и определение свойств	Plastics. Styrene-acrylonitrile (SAN) moulding and extrusion materials. Part 2: Preparation of test specimens and determination of properties	28.10.2020	EN ISO 19064-2:2020	83.080.20			SM EN ISO 4894-2:2018	31.10.2020
15	SM EN ISO 19066-2:2020	Materiale plastice. Materiale pentru formare și extrudare, pe bază de metacrilat de metil-acrilonitril-butadien-stiren (MABS). Partea 2: Prepararea epruvetelor și determinarea proprietăților	Пластмасы. Метил метакрилат-акрилонитрил-бутадиен-стироловые (MABS) материалы для формования и экструзии. Часть 2: Подготовка образцов для испытаний и определение свойств	Plastics. Methyl methacrylate-acrylonitrile-butadiene-styrene (MABS) moulding and extrusion materials. Part 2: Preparation of test specimens and determination of properties	28.10.2020	EN ISO 19066-2:2020	83.080.20			SM EN ISO 10366-2:2018	31.10.2020
16	SM EN ISO 19085-9:2020	Mașini pentru prelucrarea lemnului. Securitate. Partea 9: Fierăstraie circulare de tâmplărie cu masă (cu și fără masă mobilă)	Станки деревообрабатывающие. Безопасность. Часть 9: Круглопильные станки (с подвижным столом или без него)	Woodworking machines. Safety. Part 9: Circular saw benches (with and without sliding table)	28.10.2020	EN ISO 19085-9:2020	13.110	79.120.10			
17	SM EN ISO 19085-11:2020	Mașini pentru prelucrarea lemnului. Securitate. Partea 11: Mașini combinate	Станки деревообрабатывающие. Безопасность. Часть 11: Комбинированные станки	Woodworking machines. Safety. Part 11: Combined machines	28.10.2020	EN ISO 19085-11:2020	13.110	79.120.10		SM EN 940+A1:2014	31.10.2020

18	SM EN ISO 19136-1:2020	Informații geografice. Limbaj de marcare geografică (GML). Partea 1: Principii de bază	Информация географическая. Язык географической разметки (GML). Часть 1: Основные положения	Geographic information. Geography Markup Language (GML). Part 1: Fundamentals	28.10.2020	EN ISO 19136-1:2020	35.240.70			SM EN ISO 19136:2016	31.10.2020
19	SM EN ISO 20088-2:2020	Determinarea rezistenței la răcire criogenică a materialelor de izolație. Partea 2: Expunere la vapori	Определение сопротивления изоляционных материалов в результате криогенного охлаждения. Часть 2: Воздействие пара	Determination of the resistance to cryogenic spill of insulation materials. Part 2: Vapour exposure	28.10.2020	EN ISO 20088-2:2020	75.200				
20	SM EN ISO 20320:2020	Îmbrăcăminte de protecție pentru snowboarding. Protectori pentru încheieturile mâinilor. Cerințe și metode de încercare	Одежда защитная для сноубординга. Защита запястий. Требования и методы испытаний	Protective clothing for use in Snowboarding. Wrist Protectors. Requirements and test methods	28.10.2020	EN ISO 20320:2020	13.340.40	97.220.20			